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Skolebestyrelsesmøde 5  
Mandag den 13. januar 2020 kl. 17.00 – 19.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder: Jane 

Afbud fra Arne, Kristian S og Charlotte – Souhair? 

 

 

 
Tidsramme: 

Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 – 17.15 
Nyt fra elevråd 

  

Skaterrampe, borde i spiseområdet, flyvende tæppe, toiletter i kælderen. 

7. klasse ønsker tilladelse til at forlade skole i pauser efter et halvt år. Keld tager den med videre. 

Opdelingen af hallen mellem mellemtrin og overbygning – Keld tager den med videre. 

 

2. 17.15 – 17.30 
Nyt fra skoleleder/bestyrelse 

Skoleleder: 

• Medarbejderstatus – nyansættelser på vej. Samtaler den 23. 

januar -  

• Gadeambassadører 

• Postkort 

• Aula – bestyrelsesgruppe 

• Princip for cykling med elever 

• Kort om MED-drøftelse omkring kommunikation og 

svartider 

 

 

Sanne kan formentlig deltage i ansættelsessamtaler torsdag den 23. januar. De finder sted 
mellem 14 og 17.30. 
Karina vil gerne være vejambassadør på Drosselvej og Lærkevej. 
Sanne på Glentevej. 
Keld prøver til næste møde at skitsere en model for eventuel brug af Aula og Google i 
bestyrelsesarbejdet. Formål: Bedre overblik og lettere kommunikation. 
Drøftelse i MED om skolens kommunikation og herunder svartider er udsat. Bestyrelsen hører 
nærmere på næste møde. 

3. 17.30 – 18.00 
Nye regler for elevfravær. 

Medarbejderversion 

Datoer: Møde: 

18/2  Møde 6 

18/3 Møde 7 

23/4  Møde 8 

18/5  Møde 9 

16/6 Møde 10 
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Orientering på vej til forældre. Vedhæftet to dokumenter for, 

hvordan vi håndterer reglerne. 

Se evt denne orientering fra Skole og Forældres hjemmeside 

Sådan er de nye regler om fravær i grundskolen. 

Forældreversion 

 
Orientering ved Keld om nye regler. 
Forældre orienteres, så snart modellen er endeligt på plads. Der er lige nu 
opmærksomhed på, at vi ikke skal have en unødig tung og bureaukratisk 
model for registrering og fritagelse. 
Skolen giver fremover højest fri tre enkeltdage og en ferieperiode på 
skoledage. 
Overvejelser om SMS/mail-system til hurtig og effektiv registrering. 
 

 

4. 18.00 – 18.30 
Fremlæggelse af kvalitetsrapport 

- Nedslag på udvalgte data fra skoleleder 

- Drøftelse og inputs til ønsker om kommende 

drøftelse af temaer fra kvalitetsrapport 
 

 
Kvalitetsrapport vedlagt 

 Orientering ved Keld med nedslag på følgende tre områder: kompetencedækning, faglige resultater og 

socioøkonomisk opgørelse. 

Generelt er det ledelsens billede, at vi på mange paramtere scorer højt med god medarbejdertrivsel og 

lavt sygefravær som væsentlige indikatorer – men elevernes resultater skal følge med, og det ses ikke i 

kvalitetsrapporten. 

Keld gør Skoleafdelingen opmærksom på, at det fortsat opleves problematisk, at Inklusion og Distrikt 

køres sammen. Begge dele er væsentlige, men bør adskilles, da udgangspunkter er forskellige. 

Ønske om punkter i forlængelse af kvalitetsrapport: 

PLF – hvor er vi?, Hvor er vi på vej hen? 

5. 18.30 – 18.40 
Pause 

 

 

6. 18.40 – 18.50 
Status på økonomi Inklusionscenter 

- Herunder svar fra skolechefen på henvendelse fra 

skolebestyrelsen 

 

 
Der er kommet svar fra Skolechefen på bestyrelsens brev omkring 
takstreduktion pr 1. januar.  
Der arbejdes med at ændre takster mellem inklusionscentre – vi afventer og 
ser hvad der kommer ud af dette arbejde. 

 

7. 18.50 – 19.15 
De reviderede/nye principper om skole-hjem-samarbejde, 

forældremøder og modtagelse af nye elever. 

Principperne har været drøftet og er blevet justeret på 

ledelsesmøde. Kort præsentation, derefter drøftelse og 

beslutning om tilsyn med disse principper. 

Princip for skole-hjem-

samarbejde og 

forældremøder og 

princip for modtagelse 

af nye elever vedhæftet 

 
Der kommer tre principper. De er rundsendt til orientering. De rundes hurtigt på 

kommende møde. Ledelsen og særligt ledelse inklusion sørger for, at der er færdige 

udkast på kommende møde. 

 

https://skole-foraeldre.us9.list-manage.com/track/click?u=d8cdd00c150e7f20d5561ac5e&id=5fecc4883c&e=5f2deef871
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9. 19.15 – 19.25 
Kort drøftelse om kommende punkter med henblik på 

kvalificeret behandling: 

Sankt Hans 

Budgetmateriale 

Hæfte 7: Skolebestyrelsens arbejde. Indflydelse gennem 

budgettet 

 

Vi håber at kunne afhodle Sankt Hans 2020, men ønsker at invitere flere ind i afviklingen. 

 Keld kontakter Vanja med henblik på samarbejde om Sankt Hans. 

Skolebestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe om budget. Foreløbig kun Kim og Keld – der er plads til 

flere. Keld inviterer, når der er budgetmateriale. 

 19.25 – 19.30 Evt  

 Der afholdes fællesmøde mellem de tre bestyrelser i Voel, Resenbro og Langsø på mødet i marts. 

     
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
 

Kommende punkter: 

Fællesmøde 

Sankt Hans 

De tre principper om forældresamarbejde 

Kommunikation og svartider 

Kvalitetsrapport – PLF – hvor er vi på vej hen? 

https://skole-foraeldre.us9.list-manage.com/track/click?u=d8cdd00c150e7f20d5561ac5e&id=428b768ba7&e=5f2deef871
https://skole-foraeldre.us9.list-manage.com/track/click?u=d8cdd00c150e7f20d5561ac5e&id=428b768ba7&e=5f2deef871

